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INFORMAČNÍ NOVINY VYDÁVANÉ OBECNÍM ÚŘADEM VE ZLATNÍKÁCH 

3        
Vážení spoluobčané, 

   přicházím s novými informacemi, které se udály od posledního vydání zlatnického okénka.  

  V těchto dnech očekáváme stavební povolení na prodloužení chodníku na ulici 6. května, na 

konci vesnice směr Slavkov. Realizací chodníku se stane bezpečnější přechod z vesnice za 

procházkami tímto směrem, neboť provoz je v těchto místech značný a ne vždy vozidla jedou 

předepsanou rychlostí. Předpokládáme, že stavět se bude na konci prvního kvartálu 2024, 

dle vytížení zastupitelstvem vybraného zhotovitele, jímž jsou Technické služby Opava. 

   Momentálně intenzivně pracujeme na vypracování projektu na rekonstrukci kaple sv. Jana 

Křtitele v naší obci. Záměrem je opravit fasádu, dveře, okna, podlahu, vybudovat novou 

elektroinstalaci, ovládání zvonu, možná i ozvučení a provést vnitřní opravu omítek 

s výmalbou. Chtěli bychom i upravit prostranství před a kolem kaple. V představách je toho 

hodně, ale při dnešních cenách prací a materiálů je pravděpodobné, že rekonstrukce bude 

probíhat na etapy, dle finančních možností. Otázkou je, zda budou vypsány dotace na obnovu 

kulturních památek, které by nám pomohly. Projekt probíhá v součinnosti s památkovým 

úřadem, který si podmínil vydání souhlasného stanoviska vypracováním stratigrafického 

průzkumu kaple, podle něhož se podoba kaple přiblíží původní stavbě. 

  Během léta byl vybudován a zprovozněn nový hlásný systém v naší obci. Vysloužilý, z části 

nefunkční rozhlas, byl nahrazen moderním hlásným bezdrátovým systémem, který bude 

potřeba ještě odladit. Budu rád za Vaše informace, jak hlášení ve svém okolí slyšíte. Lokálně 

lze přidat či ubrat na hlasitosti v daném místě. 

      Ve středu 13. září ve večerních hodinách došlo při přívalovém dešti ke splavení ornice z 

polí ze směru od Milostovic do vesnice. Proud vody se hrnul do centra obce a po opadnutí 

hladiny za sebou nechal až 20 cm nánosy bahna. Zasaženy byly komunikace, zahrady i některé 

sklepy domů. Nejvíce to „odnesly“ ulice 6. května (od hlavní křižovatky téměř k potoku), Na 

Louky, točna autobusů a hlavní křižovatka. Opět skvěle zafungovala jednotka dobrovolných 

hasičů i místní dobrovolníci na likvidaci škod. Chtěl bych tímto všem poděkovat za pomoc. 

Rovněž děkuji za pomoc a poskytnutí techniky pánům Jaromíru Klimešovi a Janu Mičkovi. 

V inkriminovanou noc jsme odklízeli bahno do 4 hodin rána s třemi nakládači a cca dvaceti 
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pracovníky. V dalších dnech se pokračovalo za pomocí techniky, kterou poskytlo VOD 

Stěbořice, Technické služby Opava i Správa silnic MSK. 

   Velice nerad o tom píšu, protože je to stále dokola. V obci máme umístěny dva kontejnery 

na trávu, listí i drobný ořez keřů a všechno to, co je možno vhodit do kompostéru. Bohužel, 

stále v kontejnerech nacházíme větve ze stromů a také například vykopané túje, které tam 

nepatří a takto tyto kontejnery nemůžeme vyvážet. Byl bych nerad, abychom je kvůli několika 

jedincům otvírali pouze v hlídanou dobu. Na větve, keře a další bioodpad přistavujeme na 

jaře a na podzim kontejnery k tomu určené, případně tento odpad můžete odvézt do 

sběrného dvora v Jaktaři.  

   O  víkendu 17. – 19. listopadu budou přistaveny dva kontejnery na bioodpad v rámci 

podzimního úklidu. Zde bude možno vhazovat i větve ze stromů, keře apod. Umístění 

obvyklé, u obecního úřadu a u točny MHD.  

   Od nového roku se uvolní pozice pracovníka pro údržbu obce. V případě Vašeho zájmu 

o tuto pozici mne, prosím, kontaktujte co nejdříve, nejpozději do konce listopadu. 

   V neděli 5. prosince od 13 hodin uspořádáme pod vedením paní Aničky Maretové tradiční 

pečení perníčků. Určitě také pozveme do Zlatník Mikuláše s andělem a čerty, kteří navštíví 

zlobivé i hodné děti v jejich domovech (týká se to dětí do 12 let včetně). 10. února se koná 

Masopust s průvodem masek a večerním pochováním basy. Setkání důchodců uspořádáme 

v březnu, termín ještě upřesníme. 

   Přeji Vám za celé zastupitelstvo obce krásné prožití vánočních svátků a v novém roce štěstí, 

zdraví a Boží požehnání.        

               Martin Šoltis, starosta obce 
 

 

TJ SOKOL ZLATNÍKY  
 

   V červnu byly ukončeny fotbalové soutěže. V našem případě to byli jen muži, kteří skončili 

na 13. místě a pro naši obec zachránili krajskou soutěž I. B třídy. 

V letních měsících se u nás začaly připravovat dvě mládežnická družstva. Společně s TJ Sokol 

Stěbořice jsme založili družstva malých kluků a holek a družstvo dorostu. Žáčci napřed jen 

trénovali a pak jsme je přihlásili do okresní soutěže, kde posbírali první soutěžní zkušenosti. 

Dorostenci se po podzimní části umístili v tabulce na 5. místě. Muži hráli z počátku velice 

dobře, později se jim však přestalo dařit. Dvě kola před koncem podzimní části jsou průběžně 

s 13 body na 10. místě v tabulce. Věřím, že na jaře ještě několik bodů uhrajeme a I. B třída ve 

Zlatníkách zůstane. 
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   V záři jsme uspořádali pravidelný turnaj dvojic v nohejbalu. V kategorii dorostu + žáků 

vyhrála dvojice Šimon a Vašek Holušovi, na druhém místě se umístili Jonáš Vincker s Matějem 

Hříbkem. V kategorii mužů byli nejúspěšnější hosté z Holasovic, pánové Bokisch a Kelen, na 

druhém místě se umístila dvojice ve složení Ondřej Jasník a Martin Kappel.  

   Tradiční vánoční turnaj ve stolním tenise proběhne v kulturním domě ve dnech 26. prosince 

(muži) a 27. prosince (žáci a dorost). Sokolský ples se bude konat 3. února příštího roku. 

   TJ Sokol Zlatníky přeje všem občanům příjemné prožití vánočních svátků a do nového roku 

hodně zdraví. 

     Josef Uvíra, předseda TJ 
 
 

 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ                   
     

   V průběhu jarní sezóny jsme se pravidelně s dětmi scházeli na tréninkovém hasičském 

pozemku, kde jsme nacvičovali požární útok a připravovali se na hasičské soutěže. Zúčastnili 

jsme se také soutěže Mladecké ligy. O činnost a trénování malých hasičů se starají Honza, 

Anička, Lucka, Monča, Matěj a spousta jiných, kterým moc děkujeme za jejich usilovnou práci. 

Tradiční hasičský tábor se uskutečnil od 9. do 15. července ve skautské chatové základně 

Eliška poblíž Fryštáku. V krásném prostředí hostýnských vrchů jsme prožili „Zlatokopeckou 

horečku“. Děti se vžily do role zlatokopů, hledaly zlato a soutěžily v celotáborové hře. I když 

bylo na táboře spoustu malých hasičů, jejich zapojení do soutěží, kamarádství a touha užít si 

společně strávený týden nás mile překvapila. Příští rok se mohou děti těšit na další 

dobrodružství. 

   Po prázdninách jsme se zúčastnili soutěže Mladecké ligy v kategorii mladších žáků. Podzimní 

kolo se konalo v Sosnové, Sádku a Vávrovicích. Naši malí hasiči si vedli velmi dobře. Prozatím 

se pohybují na 10. místě s 16 body z celkových 19-ti zúčastněných družstev. Další soutěže 

budou pokračovat na jaře, kde ukážeme svoji sílu a budeme v tabulce určitě postupovat výš. 

Dorost a starší hasiči se již tradičně zúčastnili noční soutěže v Těrlicku, kde skončili na 

krásném 7. místě. Do soutěže jsou zapojeny i profesionální týmy a pro naši mládež je akce 

adrenalinovým zážitkem. 

   Před Vánocemi plánujeme uskutečnit pro malé děti a mládež tradiční „Falešky“. Pro děti 

máme připravený víkendový pobyt v Holčovicích a pro mládež plánujeme horskou turistiku. 

Začátkem  nového roku vás srdečně zveme na tradiční hasičský ples v prostorách nového 

kulturního domu. 

Jménem dobrovolných hasičů bych Vám chtěl popřát pevné zdraví a Krásné Vánoce. 
 

            Tomáš Pavlíček, jednatel SDH 
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SDRUŽENÍ OBČANŮ „ČTYŘLÍSTEK“ 
 

   V srpnu jsme uspořádali další ročník Gulášfestu. Šest soutěžních družstev nabídlo guláš  

zvěřinový, hovězí, segedín, buřt-guláš, vepřový a kuřecí. Akce měla výborný ohlas, a to nás 

velice těší. 

V září Sdružení občanů Čtyřlístek uspořádalo Rybí hody. Nabídli jsme nové druhy ryb a po 

Vašich pozitivních názorech je zařadíme i v příštím roce. Za všechny členy sdružení 

děkujeme všem zúčastněným příznivcům Čtyřlístku a jejich podporu. Věříme, že jsme na 

našich akcích zajistili příjemné posezení a bohatý doprovodný program. 

   A co ještě chystáme? V sobotu před první Adventní neděli, to je 2. 12. 2023, proběhne 

tradiční rozsvícení Betlému a stromku, jehož součástí bude první předvánoční Jarmark. 

Prodávat začneme ve 14 hodin u hasičárny, rozsvícení Betlému a stromku proběhne v 17 

hodin. Ke koupi budou různé rukodělné výrobky, perníky a sladkosti ve formě buchet a 

koláčků. K jídlu bude zajištěno něco ze zabíjačky a k pití tradiční svařák. Spoléháme na to, že 

nás na této akci podpoříte svou účastí. 

   V příštím roce začínáme slavit 15. výročí od založení. Začínáme 20. lednem plesem 

Čtyřlístku. Všichni jste srdečně zváni. 

   Přejeme Vám do nového roku hodně zdraví, štěstí a rodinné pohody.  
 

Roman, Michal, Ondra, Petr 

 
 

Souhrn připravovaných akcí: 

        01.12.2023   = Valná hromada SDH v kulturním domě 

05.12.2023 v 13 hodin  = Pečení perníčků 

02.12.2023 v 17 hodin  = Rozsvícení Betlému (od 14 hodin Jarmark) 

08. - 10.12.2023   = Falešné Vánoce v Holčovicích 

15. - 17.12.2023   = Pobyt na horách pro mládež 

26.12.2023   = Turnaj ve stolním tenise (muži + dorost) 

27.12.2023   = Turnaj ve stolním tenise (žáci) 

13.01.2024   = Hasičský ples 

20.01.2024   = Ples Čtyřlístku 

03.02.2024   = Sokolský ples 

10.02.2024   = Masopustní rej, pochování basy 

Březen 2024   = Setkání důchodců 


